
  

 

       

Referat fra styremøte nr. 08/23. Mandag 4. september-23 
 
 
 

Sted:  Allum 

Tid:  kl. 18.00  
 
Hovedstyret og utvalgsledere til stede. 
 

 Bjørn Komma, Tom Mangelrød, Nils H Berge, Ole Grønnerød, Nils H Berge, Nina 
Holm, Sigmund Ulnes. 

 
 

Forfall:                           Håkon Torsvik, Ole O Komma, Bjørn Myrholmen,  Camilla Grimsæth, Liv A 
Myrholmen, Svein E Komma, Christopher Lyngedal, Isak Magnus Mikalsen                                                                   

 
Fiskeutvalget            Christopher Lyngedal 
Baneutvalget                 Svein E Komma                            
Ungdomsutvalget      Nina Holm  
Kvinnekontakt            Camilla Grimsæth 
Publisering / pr.         Isak Magnus Mikalsen                 
                                      Liv A Myrholmen                          
Jaktutvalg.                   Ole Grønnerød  
Vara.                             Bjørn Myrholmen  
                                      Nils H Berge 
 

Saksliste: 
Sak 26/23. Godkjenning av referat fra forrige møte. 
Referatet godkjent.  
 
Sak 27 /23. Regnskap 1. halvår, gjennomgang fra Håkon. 
Gjennomgangen utsettes. 
 
 
Sak 28 /23.   Planlegge medlemsmøte på Gylnarheim 8.nov 
Bjørn og Liv A starter planlegging av medlemsmøte.                          
 

Sak 29/ 23. Referatsaker. 
• Antall medlemmer pr 1.sept.  610stk. Økning fra juni på 32stk. 

Gledelig utvikling.  
 

• Frivilligbørs 20 sept. 



  

 

Nina og Tom stiller. 
 

  

Sak 30 /23. Rapport fra utvalgene. 
a. Fiskeutvalget. 
Styret er enig at utleie av fiskeutstyr ikke gjøres.  Vedlegg referat.  

                            
b. Jaktutvalget. 

Jaktlederkurset ble avlyst grunnet lite påmelding. Øystein hadde 
4 stk. på aversjonsdressur. Bjørn har arrangert 3-4 hund/sau 
kurs.   

c. Ungdomsutvalget.  
Kontakten mot skolen fortsetter som tidligere, lage en sak til 
neste styremøte om mulighet til sponsing av skudd for ungdom. 
Vedlegg referat.  

d. Kvinnekontakt  
Vedlegg referat. 

e. PR utvalget  
Kjøp av flere T skjorter utsettes til neste år. 

f. Baneutvalget. 
Oppmåling av tomten som er kjøpt blir innværende uke. 
Tinglysning av tomten må skje snarest mulig. 
Veien blir vedlikeholdt, og Sigmund lager tegning for utvidelse 
av taket på klubbhuset. 

 
 
 
 

    
Neste Møte: 9. okt kl 18.00 på Allum  
 

      
 
 
 

Møte hevet: Kl 21.00                             Referent: Tom Mangelrød 


